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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Kiserdő sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemben Kispesten és Pesterzsébeten, de több környékbeli budapesti kerületben is, így
Ferencvárosban, Kőbányán és Csepelen sokakat foglalkoztat a főváros egy jelentős zöld 
felületének, az ún. Kiserdőnek a sorsa. Öntudatos és környezetük jövőjéért aggódó állampolgárok 
létrehoztak egy lakossági csoportot Kiserdővédők néven. Kérdéseikkel a Nemzeti Infrastruktúra 
fejlesztő (NIF) Zrt.-hez és a köztársasági elnökhöz is fordultak már. Több rendezvényt, fórumot is 
szerveztek, a legutóbbin több száz érdeklődő jelent meg és fejezte ki véleményét.

Összefoglalva a problémát arról van szó, hogy a tervezett Új Duna-híd, az ún. „Galvani híd” 
levezető és bekötő útjai érintik, illetve érinthetik a Határ út mentén fekvő Kiserdőt, sőt korábban 
olyan tervekről is lehetett tudni, amelyek a Kiserdő részleges vagy akár teljes felszámolását 
eredményezték volna. Az említett civil kezdeményezés nemcsak tiltakozik – amely tiltakozást én 
magam is osztom, és véleményüket képviselem –, hanem hozzáértő mérnökök, szakemberek 
bevonásával alternatív megoldást is kidolgozott. Úgy látják, hogy véleményüket a döntéshozók nem
veszik figyelembe, de legalábbis arról semmiféle visszajelzést nem kaptak. Egyáltalán nem 
rendelkeznek-rendelkezünk biztos és pontos információkkal a „Galvani híd” építése következtében 
tervezett területrendezésről, utakról, létesítményekről.

Kérdezem tehát Miniszter urat, hogy pontosan mit terveznek?

Terveik bármilyen módon érintik-e az említett zöld területet, a Kiserdőt?

Mikor kapnak a Kiserdővédők pontos és részletekbe menő dokumentációt, illetve kidolgozott 
alternatív javaslataikat figyelembe veszik-e?



Várom megtisztelő válaszát!
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